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Primjeri dobre prakse

Održan sastanak predstavnika uprave OB Dubrovnik i
studenata medicine
Slobodan Lang

Dana  29.12.2008.  u  Plavoj  sali  Opće  bolnice  Dubrovnik  održan  je  sastanak  između  predstavnika
Uprave bolnice i voditelja najvećih bolničkih odjela te studenata medicine iz DubrovačkoNeretvanske
županije.

Inicijator ovog sastanka bio je ravnatelj OB Dubrovnik mr.sc.Andro Vlahušić, a na poziv za sastanak
odazvala  su  se  52  studenta  medicine  sa  svih  hrvatskih  sveučilišta.  Ravnatelj  OB  Dubrovnik  je
studentima  prezentirao  mogućnosti  koje  pruža  bolnica  u  pogledu  stručnog  i  znanstvenog
usavršavanja te mogućnosti stipendiranja, naglasivši da je cilj managmenta bolnice osigurati visoku
razinu  zdravstvene  zaštite  kako  stanovnicima  DubrovačkoNeretvanske  županije  tako  i  njezinim
posjetiteljima. Studenti su također upoznati s rezultatima brojnih projekata, koji su dovršeni tijekom
ove  i  prijašnjih  godina,  a  koji  su  rezultirati  suvremenom,  moderno  opremljenom  i  kompletno
informatiziranom zdravstvenom ustanovom u kojoj se obavljaju najsofisticiraniji medicinski zahvati, a
pri čemu se posebna pažnja posvećuje razvoju svih vrsta minimalno invazivnih metoda liječenja, po
kojima  OB  Dubrovnik  postaje  prepoznatljiva  u  Hrvatskoj.  Dr.  Vlahušić  je  istakao  da  se  u    OB
Dubrovnik posebna pažnja posvećuje kadrovskoj politici  s  ciljem zapošljavanja mladih, kvalitetnih  i
perspektivnih  pojedinaca  iz  svih  dijelova  naše  županije  jer  se  jedino  na  taj  način  može  nastaviti
uspješno  provođenje  razvojne  strategije  naše  ustanove.  Nakon  završene  prezentacije,  ravnatelj
bolnice  je  odgovarao  na  pitanja  studenata,  koji  su  pozdravili  održavanje  ovakvog  skupa  te  iznijeli
svoje planove, želje i afinitete prema budućem specijalističkom usavršavanju.

Druženje je nastavljeno na prigodnom domjenku nakon čega je uslijedilo zajedničko fotografiranje i
obilazak bolnice.

Bolnica je osnovala Fond za potporu 20 najboljih studenata. Po 10, 000 kuna godišnje dobivati će po
četri studenta od druge do šeste godine studija. Bolnica će tokom ljeta za svoje Stipendiste i njihove
prijatelje  organizirati  dodatnu  edukaciju  (šivanje  i  slično),  a  po  završetku  ih  uključiti  u  rad  na
području Dubrovačkoneretvanske županije.

Natječaj u veljači 2009.

         Bravo Dubrovnik! Bravo Bolnica! Bravo Andro!Bravo studenti!
 

Možda nas Vlada 2009. Godine  neće uvesti, niti Evropska Unija pozvati. 
Pozovimo i podržimo mlade, hrvatske studente u hrvatskim zdravstvenim ustanovama, pozovimo ih
da uče  i pripremaju se da pomognu hrvatskim pacijetima. To je mnogo važnije od ma koje unije  i
pregovora.


